
Fra: Rasmus Laupsa Rasmussen (Rasmus.Laupsa.Rasmussen@hfk.no)
Sendt: 19.04.2016 13:17:10
Til: Anita Fjellheim
Kopi: 

Emne: Journalføring? VS: Møte omkring Austevoll sine utfordringar
Vedlegg: 
 
 
Fra: Anja Heggholmen [mailto:Anja.Heggholmen@dof.no] 
Sendt: 10. desember 2015 11:42
Til: Anne Gine Hestetun
Kopi: Morten Storebø; Atle Kvåle; Rasmus Laupsa Rasmussen
Emne: Møte omkring Austevoll sine utfordringar
 

Fylkesordførar Anne Gine Hestetun, 

Eg bed herved om at politisk leiing (ordførar og varaordførar) i Austevoll kommune får eit eit møte med deg, for å leggja fram
Austevoll sine utfordringar omkring ferjene og anna samferdsel. 
Det hadde passa perfekt om me fekk til eit slikt møte fredag 18. desember etter kl 10:30 
Lar det seg gjera? 

Med venleg helsing, 

Anja Heggholmen 
Varaordførar 
Gruppeleiar i Austevoll Arbeidarparti

This e-mail has been scanned for viruses by Marin IT AS


